

Title (en)

Valve arrangement.

Title (de)

Ventilanordnung.

Title (fr)

Agencement de soupape.

Publication

EP 0565982 A1 19931020 (DE)

Application

EP 93105594 A 19930405

Priority

DE 4212550 A 19920415

Abstract (en)

The valve arrangement has a directional control valve (1), the control piston (3) of which can be displaced against a restoring force by a plunger (21) of a magnet (20). Furthermore, a pressure valve (67) is provided which has a valve member (25) which can be adjusted against a restoring force. The valve member (25) of the pressure valve (67) is arranged on the control piston (3). The pressure valve (67) therefore lies within the overall volume of the directional control valve (1), as a result of which the valve arrangement has a small overall volume. In addition, it consists of a small number of components and is inexpensive to produce. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Ventilanordnung hat ein Wegeventil (1), dessen Schaltkolben (3) durch einen Stößel (21) eines Magneten (20) gegen eine Rückstellkraft verschiebbar ist. Ferner ist ein Druckventil (67) vorgesehen, das ein Ventilglied (25) aufweist, das gegen eine Rückstellkraft verstellbar ist. Am Schaltkolben (3) ist das Ventilglied (25) des Druckventils (67) angeordnet. Das Druckventil (67) liegt somit innerhalb des Bauvolumens des Wegeventiles (1), wodurch die Ventilanordnung ein geringes Bauvolumen hat. Außerdem besteht es aus einer geringen Zahl von Bauteilen und kann kostengünstig hergestellt werden. <IMAGE>

IPC 1-7

F15B 13/044; F16K 31/06

IPC 8 full level

F15B 13/04 (2006.01); **F15B 13/044** (2006.01); **F16K 31/06** (2006.01)

CPC (source: EP US)

F15B 13/0402 (2013.01 - EP US); **F15B 13/0403** (2013.01 - EP US); **F15B 13/0442** (2013.01 - EP US); **Y10T 137/86702** (2015.04 - EP US);
Y10T 137/87217 (2015.04 - EP US); **Y10T 137/87241** (2015.04 - EP US)

Citation (search report)

- [X] DE 1290778 B 19690313 - VOITH GETRIEBE KG
- [X] DE 3917418 A1 19901206 - VICKERS SYSTEMS GMBH [DE]
- [A] EP 0128002 A2 19841212 - SPERRY LTD [GB]

Cited by

DE4420164A1; DE102007053877B3; US8555772B2; WO9844266A1

Designated contracting state (EPC)

DE ES FR SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0565982 A1 19931020; EP 0565982 B1 19970709; DE 4212550 A1 19931021; DE 4212550 C2 19981210; DE 59306854 D1 19970814;
US 5417241 A 19950523

DOCDB simple family (application)

EP 93105594 A 19930405; DE 4212550 A 19920415; DE 59306854 T 19930405; US 4837293 A 19930415